

## Referat af bestyrelsesmøde i gårdlauget den 16. maj 2022

Til stede: Cicéla, Larry, Rikke (kom 19.45), Rasmus, Karen, Jakob og Merete

1. Konstituering
2. Gårdvandring maks. 20 min.
3. Godkendelse af dagsorden
4. Siden sidst v/kontaktpersoner
5. Sociale arrangementer - Gårdvandring beboere
6. Opdateret regnskab og timeregnskab/afspadsring v/Rasmus
7. Renovering af scene
8. Faldunderlag v/Jakob samt afslag på tidligere tilbud
9. Indkøb af bordebænkesæt til sceneområdet og grille
10. Skrald sydenden
11. PROBO – Opbygning og tidshorizont. Både hjemmesiden og opbygning af arkiv. Hvem laver hvad?
12. Plejeplan landskabsarkitekt
13. Prioritering af 5-års plan - hvad skal laves og økonomi
14. Sdr. Blvrd. 22-24 Jakob/administrator
15. Forespørgsel fra beboer om afholdelse af fest i juni
16. Gårdvandring 2 gange årligt
17. Opdatering af bestyrelsesmail i forbindelse med nye medlemmer
18. Dato for næste bestyrelsesmøde
19. Evt.

### 1. Konstituering

Cicéla forbliver formand, men det kræver, at der hvis nødvendigt kan blive uddelegeret opgaver til andre bestyrelsesmedlemmer.

Merete fortsætter som sekretær og Rasmus som kasserer.

### 2. Gårdvandring maks. 20 min.

Udsættes til næste møde, hvor der sættes lidt mere tid af.

### 3. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

### 4. Siden sidst v/kontaktpersoner

Tv-holdet fra "Giv os naturen tilbage" var på besøg den 14. maj og det gik rigtig fint. Judith var med dem rundt i gården. Der blev sat fuglekasser op. Børn og voksne var med til at sortere frø, plante og så vilde blomster, og der blev lavet Vild med viljeskilt.

Cicéla og Merete har holdt MUS-samtale med Judith og det er aftalt Cicéla og Merete afholder møde med Judith hver 14. dag så vidt muligt, og tager sidste nyt med til bestyrelsesmøderne.

### 5. Sociale arrangementer - Gårdvandring beboere

Der er sommerfest i gården den 18/6 kl. 16. Cicéla tager fat i musiker. Der skal laves indbydelse og denne skal sættes op i porte og på Facebook.

Jakob sørger for indkøb af grillkul og optændingsblokke.

Der er blevet spurgt ind til om der evt. kan laves gårdvandring med fortælling om gården for de beboere, der gerne vil se og høre mere om vores skønne gård. Vandringen skal være på maks. 1 1/2 – 2 timer. Vi prøver at finde en dato med Judith. Der skal være min. 10 deltagere og maks. 25. Hvis det kan arrangeres med Judith, skal der opslag op på Facebook til tilmelding.

#### **6. Opdateret regnskab og timeregnskab/afspadsring v/Rasmus**

Judith og Søren er på vej ned i overarbejdstimer.

Rasmus arbejder på et excelark så regnskabet bliver nemmere at gennemskue.

#### **7. Renovering af scene**

Cicéla har talt med mureren. Vi regner med at renovering af scenen vil blive igangsat i løbet af september da han har meget travlt, og så kan vi også bruge området hele sommeren.

Rikke undersøger med Skydebanen om det er muligt at håndværkerne kan låne to portnøgler i renoveringsperioden.

#### **8. Faldunderlag v/Jakob samt afslag på tidligere tilbud**

Fået tilbud på faldunderlag på 91.000. Grunden til den høje tilbudspris er, at det grus vi har nu ikke kan fås mere og man kan desværre ikke blande anden slags grus i, da det så vil "pakke sig".

Vi har takket nej til tilbuddet da vi ikke har økonomi til det.

Rasmus tager fat i Teknisk Forvaltning omkring status på privat eller offentlig legeplads.

#### **9. Indkøb af bordebænkesæt til sceneområdet og grille**

Cicéla har indkøbt tre stk. Weber-grill som skal samles. Der er også indkøbt "huts" og redskaber til rengøring af grillriste.

Larry står for at få tilbud hjem på bordbænkesæt.

#### **10. Skrald sydenden**

Merete kontakter Judith omkring timeforbrug i skuret den næste måned.

#### **11. PROBO – Opbygning og tidshorisont. Både hjemmesiden og opbygning af arkiv. Hvem laver hvad?**

Rikke skal ha' adgang til PROBO. Merete sørger for at kontakte Toft Administration.

Vi starter så småt op med at finde ud af at bruge det til daglig når Rikke får adgang. Herefter vil Rasmus, Cicéla og Merete starte med at overføre alle vores dokumenter. Det er dog meget vigtigt, at vi er enige om opbygningen fx ifm. mappestruktur mv.

#### **12. Plejeplan landskabsarkitekt**

Der afsættes tid til gårdvandring til næste møde. Bestyrelsen bedes læse den oprindelige plan for gården inden mødet.

#### **13. Prioritering af 5-års plan - hvad skal laves og økonomi**

Punktet tages op på næste møde. Bestyrelsen må godt ha' gennemgået planen inden mødet, da der er ting der skal nedprioriteres grundet økonomi.

**14. Sdr. Blvrd. 22-24 Jakob/administrator**

Jakob har sendt budget til Sdr. Blvrd. 22-24. Deres administrator vil tage fat i Jakob. Vi afventer.

**15. Forespørgsel fra beboer om afholdelse af fest i juni**

Beboer har fundet anden løsning.

**16. Gårdvandring 2 gange årligt**

Bestyrelsen gennemgår gården på vandring to gange årligt. I år på næste bestyrelsesmøde og igen til efteråret.

**17. Opdatering af bestyrelsesmail i forbindelse med nye medlemmer**

Rasmus sørger for at opdatere mailinglisten.

**18. Dato for næste bestyrelsesmøde**

Næste møde afholdes den 13. juni kl. 19-21. Rikke sørger for at booke Skydebanelokalet.

**19. Evt.**

Der bliver desværre ikke jazz i gården i år i forbindelse med Copenhagen Jazzfestival grundet andre økonomiske prioriteringer.

Der skal lægges et opslag på Øst-Karréens Facebookside

(<https://www.facebook.com/groups/1483878361867629>) omkring Distortion som afholdes på Vesterbro den 2. juni. Ingen må lukke fremmede ind i gården.

Referent

Merete Breilev 18-05-2022